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Zabiják metylakohol
Vložil Jessie - 12/09/2012 20:56
_____________________________________

http://www.novinky.cz/domaci/278554-metanol-ma-jiz-16-obeti-v-prerove-zemreli-uz-ctyri-lide.html 

Je to tragedie pro spoustu lidi, kteri se obcas napiji a skonci tak spatne nebo zemrou..uz i k nam to
dorazilo, v Rusku, Ukrajine, Polsku atd. uz je to bezna vec, u nas se to dlouho darilo potirat, ted je ale
sakra zle, uvidime co prinesou pristi dny a snad se podari vypatrat zdroj. 

ABSTINENCI ZDAR!

============================================================================

Re: Zabiják metylakohol
Vložil Liba - 13/09/2012 05:01
_____________________________________

Roky nikdo nechtěl vidět pajcovaný chlast u vietnamců, kupoval se dost.Až teď se snad něco bude dít,
moc nevěřím, že viník bude potrestán, vše je o penězích.Ano, jsme jak v Rusku, kde lidský život nemá
cenu žádnou.

============================================================================

Re: Zabiják metylakohol
Vložil petrata - 13/09/2012 10:21
_____________________________________

no je to docela désivé, už 17 mrtvých, tak si tak říkám není nad to býti abtinentem, mám se dobře, nepiju
a ani mě to neláká, pozdravy libě a vůbec všem,

============================================================================

Re: Zabiják metylakohol
Vložil Michal Pooh - 13/09/2012 11:02
_____________________________________

Taky oceňuji, že se mě to nijak netýká, chvala Bohu...

============================================================================

Re: Zabiják metylakohol
Vložil Liba - 13/09/2012 11:17
_____________________________________

Já vím, že kdybych ještě pila, vůbec by mě tato hrozba nějak nevylekala, klidně bych se napila i toho
svinstva, děsné, šílené chování alkoholičky.

============================================================================
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Re: Zabiják metylakohol
Vložil Jessie - 13/09/2012 11:21
_____________________________________

Liba napsal: 
Já vím, že kdybych ještě pila, vůbec by mě tato hrozba nějak nevylekala, klidně bych se napila i toho
svinstva, děsné, šílené chování alkoholičky. 

Citim to stejne, koupila bych si drazsi piti, stejne rum a vodku jsem nepila..je to desny jak cloveka skoro
nic nezastavi! 

Vcera jsem dosla k nemilemu zjisteni ze jsem pozila alkohol ve zmrzline - Carte D´Or Chocolate Cherry,
meli by to zakazat, jedi to i deti! Je tam 0,85% visnoveho likeru!!!ale stejne mi to neudelalo dobre a uz si
to nikdy nekoupim.

============================================================================

Re: Zabiják metylakohol
Vložil Jana Mertosová - 13/09/2012 11:45
_____________________________________

Jessi tohle neřeš,bylo to jen nedopatření a už se stalo.Je pravda,když jsem byla rozjetá v tahu-taky bi
nic a nikdo nezabránil vypít cokoliv.ta chut´je tisíkrát silnější,než cokoliv.Než rozum,lidské city,láska než
mateřství.Je to ta nejvyšší síla celého pekla.

============================================================================

Re: Zabiják metylakohol
Vložil Aneta - 13/09/2012 12:23
_____________________________________

Je to tak, jak píše Líba, roky se pančovaný alkohol vyskytuje na tržnicích a u Vietnamců, ale te´d už to
někdo opravdu přehnal a te´d se stím bude muset dělat, i když v moc velké úspěchy nevěřím. Těch lidí
je mi líto. Já teda naštěstí trvdý alkohol nikdy nepila, ani pivo, jen víno. Stejně je to děs !!!

============================================================================

Re: Zabiják metylakohol
Vložil Jana Mertosová - 13/09/2012 18:55
_____________________________________

Jsem zvědavá jaký trest dostanou viníci-pokud se najdou.No aspon´jsme se mohli dovědět že jsme jako
aktivní alkoholici do státní kasy přinášeli podíl,který se ročně pohyboval kolem 18mil.Kč.Neuškodilo
by,kdybychom za ty propité roky dostali od státu třebas melou čokoládovou medaili jako poděkování

============================================================================

Re: Zabiják metylakohol
Vložil Liba - 13/09/2012 19:41
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_____________________________________

Ono se vlastně nic nedělá, jen se panstvo radí, plánuje v krizovém stavu....připadá mě ubohé ty kontroly
jen ve stáncích, přitom prokazatelně byl alkohol nakoupen i v kamenných obchodech, nalévaný v
restauraci.Žádné výzvy, aby lidé podivný alkohol odevzdali a nahlásili, kde ho koupili.....nevěřím, že
viník, vrah bude dopaden.Od května !!! toto trvá, kdoví, kolik už bylo mrtvých.

============================================================================

Re: Zabiják metylakohol
Vložil Jana Mertosová - 13/09/2012 19:49
_____________________________________

Taky mi to připadá směšné a opatření nedokonalé.Ted´se prodej zakázal je největší rozruch.Zabavuje
se to co je v barelech.Schované a neokolkované láhve,které pravděpodobně budo s metylem se tiše a
pomalu začnou doprodávat mnohem později.Jsou v tom peníze!A PENÍZE VLÁDNOU I NAŠÍ
VLÁDĚ-NATOŽ ABY NEVLÁDLY BĚŽNÝM PODNIKATELŮM A OBČANŮM!Takže celá situace se
potáhne.jestli už budou viníci-tak se patřičně ututlá-byla by z toho zbytečná ostuda.

============================================================================

Re: Zabiják metylakohol
Vložil petrata - 13/09/2012 20:23
_____________________________________

počkej libo, chceš říct, že lidi umirali na otravu tímhle sajrajtem už dříve? v květnu? a nikdo o tom
nevěděl, to fakt? nechápu..

============================================================================

Re: Zabiják metylakohol
Vložil Liba - 14/09/2012 06:15
_____________________________________

Jasně, že ano.Nyní prošetřují 150 úmrtí, pitvají.Kdoví, kolik lidí zemřelo.A nemuseli to být jen
alkoholici.Jen si přiťukli , napili.A pořád se mlží, tutlá, vyšetřuje.

============================================================================

Re: Zabiják metylakohol
Vložil ha13 - 14/09/2012 19:43
_____________________________________

Schované a neokolkované láhve,které pravděpodobně budo s metylem se tiše a pomalu začnou
doprodávat mnohem později.Jsou v tom peníze!A PENÍZE VLÁDNOU I NAŠÍ VLÁDĚ-NATOŽ ABY
NEVLÁDLY BĚŽNÝM PODNIKATELŮM A OBČANŮM!Takže celá situace se potáhne.jestli už budou
viníci-tak se patřičně ututlá-byla by z toho zbytečná ostuda. 

Mám taky takový pocit.Něco tu smrdí!... A teď slyším,že je  prohibice.
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============================================================================

Re: Zabiják metylakohol
Vložil Liba - 15/09/2012 05:12
_____________________________________

Proč až nyní?Práci našich aktivních politiků by zvládlo i malé dítě.Jsou děsně rychlý, rozhodní,
trapní.Pajcovaný alkohol je dávno všude.Miliardy v čudu, že jde o lidské životy, nezajímá to politiky,
vládu, a nejde jen o alkohol.

============================================================================

Re: Zabiják metylakohol
Vložil Jessie - 15/09/2012 19:12
_____________________________________

http://zpravy.ihned.cz/cesko/c1-57499760-cesi-maji-patrit-mezi-nejvetsi-pijaky-alkoholu-na-svete-csu-se-
tomu-ale-brani

============================================================================

Re: Zabiják metylakohol
Vložil ha13 - 16/09/2012 20:14
_____________________________________

Stejně by se mi to líbilo,kdyby to zůstalo tak napořád.Myslím ten zákaz tvrdýho alkoholu.Já vím,stát by
přišel o velký prachy,výrobci taky,hospodští...ale mně by se to líbilo,myslím,že by bylo na světě o něco
líp. 
Kolikpak lidí si hrálo na abstinenty a přitom jejich první cesta ráno vedla ke stánku na prvního...pak v
práci schovaná placka,cestou domů zase ke stánku,nebo do hospody.Těm je asi ouvej,ale kdo ví,kéž by
alespoň jeden si uvědomil,že to bylo špatně a chtěl to zkusit jinak.Bez chlastu.

============================================================================

Re: Zabiják metylakohol
Vložil Helena - 16/09/2012 20:52
_____________________________________

ha 13 
souhlasím s Vámi,že by to bylo dobře-ale opravdu si myslíte,že tu slavnou prohibici každý dodržuje? 
Od "sametové"revoluce všichni věděli,že se u nás alkohol pančuje ve velkém a nebylo to jenom u
Vietnamců-jenom o těch jejich tržnicích se tehdy "oficiálně" mluvilo.Byli a jsou do toho namočeni
všichni-od policajtů po vládní činitele-je to byznys.Jen pro zajímavost-jsem průvodkyně a měla jsem o
weekendu německou skupinu.Myslíte si,že nám nenalili a neprodali becherovku i sebou-komedie!!!
Jsme v Čechách,jsme národ Švějků. 
Helena

============================================================================

 4 / 8



Fórum alkoholik.cz - Alkoholik.cz
Vytvořeno: 2 May, 2025, 12:25

Re: Zabiják metylakohol
Vložil Liba - 17/09/2012 06:10
_____________________________________

Prohibice je hloupost,jsou lidé, co popíjí, nestanou se alkoholici.Proč by si nedali pár sklenek.Zoufale tu
chybí osvěta, co je alkoholismus, jak je nebezpečný....ale proč by osvětovali, když jsou z toho miliardy,
lidi ať klidně trpí, ničí se, hlavně penízky tečou,většinou do kapes , ne do státní kasy.To je ten bordel!

============================================================================

Re: Zabiják metylakohol
Vložil Liba - 17/09/2012 07:23
_____________________________________

A největší bordel je ten, že vláda ví léta o nekvalitním alkoholu, přesto nenakoupila protilék na otravu
metanolem.To je na žalobu.

============================================================================

Re: Zabiják metylakohol
Vložil Helena - 17/09/2012 11:14
_____________________________________

Ano Libo,stoprocentní souhlas. 
Už jsem to psala,všichni na vládě to ví už dávno a teď to "vyřešili" prohibicí-další extrém.Nejsou už ani k
smíchu,jsou spíš k pláči a hlavně opravdu na tu žalobu! 
Helena

============================================================================

Re: Zabiják metylakohol
Vložil Hanka - 17/09/2012 15:31
_____________________________________

tak že naše vláda za nic nestojí o tom žádná... ale na druhou stranu, nikdo nikoho nenutí kupovat levný
nekolkovaný alkohol ani jezdit pro vodku na trh do Polska, že... a pokud si někdo s informacemi, které
jsou teď k dispozici nelegálně opatří cokoli alkoholického z naší provenience, budiž mu ta slepota
poučením... :)

============================================================================

Re: Zabiják metylakohol
Vložil Liba - 17/09/2012 17:11
_____________________________________

A kolik umřelo už lidí, díky neinformovanosti?Jen na zlínsku 150 divných úmrtí od května..Kolik jich asi je
po celé ČR?Alkoholická mysl je většinou mimo realitu, takže kupuje, co je po ruce.Kolik peněz z
alkoholických daní dává vláda na osvětu, boji proti pití?Kolik bylo chlastu v hospodách prodáno jako
kvalitní pití?.........
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============================================================================

Re: Zabiják metylakohol
Vložil ha13 - 17/09/2012 17:19
_____________________________________

Ne,opravdu si nemyslím,že se prohibice dodržuje a že něco vyřeší,ale to bezuzdné chlastání se přeci
jen trochu omezilo.20 milionů tvrdého pití ve skladech.Nezdá se vám to úplně šílený?Lidi se už neumí
bavit a hlavně žít bez alkoholu.Jak píše Líba,chybí osvěta.Sem tam se objeví v televizi nějaký
psychiatr,který se celý život s alkoholismem zabývá,řekne jak jsme na tom,vychrlí na nás čísla,ale to je
tak vše.Je velká chyba,že se tím nezabývají ti nahoře a vlastně nikdo.Až teď,když lidé umírají. 
Reportérka Jana Lorenzová se zabývala lihovou problematikou už v devadesátých letech.Píše,že vinu
za to,že dnes lidé umírají,nesou všechny vlády,které tady byly.Podle ní není a ni vyloučeno,že
penězovod z obchodů s lihem vedl až do pokladen polit.stran.Takže tady opravdu něco smrdí.

============================================================================

Re: Zabiják metylakohol
Vložil Liba - 17/09/2012 19:37
_____________________________________

Smrdí a fest, ani si to nedovedeme představit.Léčebny jsou přeplněné spíše feťákama, pro alkoholiky je
málo místa, z alkoholu tečou peníze do státní kasy, tak ať se lidi zničí, hlavně , že jsou prachy i z
legálního chlastu.

============================================================================

Re: Zabiják metylakohol
Vložil Liba - 17/09/2012 19:40
_____________________________________

Je přímo děsivé, jak se Heger chlubil, že i v parlamentu mají prohibici!Už jen to-Kdo má na pracovišti
nálevnu, legálně v pracovní době pije?Je to příklad pro mládež?

============================================================================

Re: Zabiják metylakohol
Vložil Michal Pooh - 18/09/2012 10:44
_____________________________________

Ona je ta prohibice dočasně nutná, než se případ vyšetří a odstraní se ty pančované zásoby. Myslím, že
se na to nedalo akutně reagovat jinak. 

No a nejefektnější osvětou je asi případ sám. Bohužel draze zaplacenou lidskými životy. 

A stejně se asi mnozí nepoučí...

============================================================================
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Re: Zabiják metylakohol
Vložil Jana Mertosová - 19/09/2012 09:42
_____________________________________

JESTLIŽE BUDE TRVAT-BUDE SE OBCHODOVAT NA ČERNÉM TRHU-A NEBEZPEČÍ BUDE OPĚT
VYSOKÉ.mŮŽOU NA TO DOPLATIT LIDÉ SVÝM ZDRAVÍM.Ti co alkohol potřebují protože jsou na
něm závislí na to můžou doplatit nejvíc.

============================================================================

Re: Zabiják metylakohol
Vložil Michal Pooh - 19/09/2012 15:35
_____________________________________

V tom se asi shodnem, že trvalá prohibice by nijak valný efekt neměla...

============================================================================

Re: Zabiják metylakohol
Vložil Liba - 24/09/2012 05:46
_____________________________________

Tak že by je dnes už všechny pochytali?Kdo tomu věří?

============================================================================

Re: Zabiják metylakohol
Vložil Jana Mertosová - 24/09/2012 18:29
_____________________________________

Zcela jistě prohibice nepomůže.Tam kde se chce pít,tam,kde je tato potřeba ,se pokračovat
bude.Vím,kolikrát jsem koupila vodku s denaturovaného lihu.Musela jsem ji vypít-i když jsem se hnusem
otřásala.Každý normální člověk by to šel vrátit.Trafika-první otevřený obchod,kde něco bylo-moje první
záchrana abych aspon´chvíli trošku mohla fungovat.O tom věděli všichni ve vládě-mlčeli a hlavy zapíchli
do písku.Finančního úniku se báli.Ted´chtějí alkohol zdražit,ovšem tím opět bude nebezpečí
pančovaného alkoholu-a myslím,až aféra odezní?Opět nabídka levného,zdraví škodlivého poroste
úměrně se zvýšenými cenami za normální trvdý alkohol.Stále jsme a žijeme v Česku,kde se dá obejít
všechno-nebo téměř všechno!Jsem ráda,že se mne to už netýká!

============================================================================

Re: Zabiják metylakohol
Vložil Liba - 24/09/2012 19:46
_____________________________________

Už našli viníky, 2.Lež.Nikoho nezajímalo, že metylalkoholu se najednou sem k nám přiváží 3x víc, že
spotřeba ředidel a všeho, na co je potřeba nevzrůstá....., léta se pančuje chlast vším možným, pár lidí
shráblo hodně peněz.A zdraží alkohol?Doplatí jen na to rodiny alkoholiků.A jede se dál.Není chuť něco
dělat s alkoholismem v Čechách.
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============================================================================

Re: Zabiják metylakohol
Vložil Jana Mertosová - 24/09/2012 20:41
_____________________________________

A co můžeš dělat s alkoholismem.Co můžeš dělat s alkoholiky?Ani ty,já ani vláda nic neudělá-a bojím že
bude hůř.

============================================================================

Re: Zabiják metylakohol
Vložil Liba - 25/09/2012 05:11
_____________________________________

Kéž by tu byla nějaká prevence, ve školách, aspoň jako na drogy.Jenže není vůbec žádná.Nezájem.EU
zjistila, že tu nejsou žádné léčebny pro ženy, proto opravili v Č.Dvoře pavilon určený jen pro ženy, no,
není to děs?Kolik % je v léčebnách narkomanů, kolik alkoholiků?Na pobyt se čeká měsíce.V Tv jsou
pořady pro narkomany, homosexuály, romy...jen pro ty alkoholiky nic.AA jsou dodnes tabu, odborníci je
moc neberou, což bych pokládala až za trestné,není vůle léčit.Něco podobného, jako s tou marihuanou,
pomáhá, vyléčí, tak jí pojišťovny nebudou proplácet, pro běžné lidi bude cenově nedostupná.

============================================================================

Re: Zabiják metylakohol a vietnamci
Vložil bob - 24/11/2012 23:21
_____________________________________

vse musime mit podlozene, abychom vietnamce nelincovali jako zidy, kdyz neni jasne vse okolo,
vecerky proste maji a ke zbozi prichazeji vselijak, z vyprodeju, tak do toho spadnou i nechtic :S

============================================================================

Re: Zabiják metylakohol a vietnamci
Vložil Liba - 25/11/2012 06:10
_____________________________________

Jestliže má nákup nepodložený, čili na černo, musí o tom vědět, ne,Ať klidně prodávají, ale jen normální
zboží, žádné falsa, panče, svinstvo.

============================================================================
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